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To: aoe AEE @minvws.nl] 5.1.2e EE @minvws.nl]
From:

5.1.2e

Sent: Wed 11/30/2022 9:30:32 PM

Subject: RE: Taskforce Corona Opt-in

Received: Wed 11/30/2022 9:30:32 PM

Dan moeten dit morgen bespreken in het SPOEDteamoverleg.

Tot dan!

IEE inv

van: EEE minvws.nl>

Verzonden: woensdag 30 november 2022 22:26

Aan: [IEEE EEEEDN © minvws n>; INEEENEDNN)<BEXEDIM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Taskforce Corona Opt-in

Er is nog een kans dat ik dan in Dublin zit
*

van: IEEE minvws.nl>

Verzonden: woensdag 30 november 2022 20:30

Onderwerp: RE: Taskforce Corona Opt-in

Ha 5.12e

Een overleg van 8.00-9.00 is voor mij echt onmogelijk om bij te wonen.

Kan EEE: 2 nschuiven als jij ook niet kan?

Groet,

EEG ins

—-—Qorspronkelijke afspraak-----

van: [IEERECINNN)SEXEDom invws.n i> Namens
Verzonden: woensdag 30 november 2022 14:54

Aan:

Onderwerp: FW: Taskforce Corona Opt-in

Tijd: donderdag 8 december 2022 08:00-09:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.

Locatie: Zoom

Volgende week is de Taskforce vergadering. Als je kunt aansluiten zou dat mooi zijn.

Groeten,

-----Oorspronkelijke afspraak-----

Van: [ed ineen.nl>

Verzonden: woensdag 30 november 2022 14:17

Onderwerp: FW: Taskforce Corona Opt-in

Tijd: donderdag 8 december 2022 08:00-09:00 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.
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Locatie: Zoom

lk was je vergeten uit te nodigen. Excuses daarvoor. lk hoop dat je in de gelegenheid bent om aan te haken.

Groet,

EAE) @ineen.nl

Mercatorlaan 1200 / 3528 BL Utrecht 0851302500

Postbus 2672 / 3500 GR Utrecht ineen.nl / info@ineen.nl

De verstuurde informatie is alleen bedoeld voor de persoon of instelling aan wie ze geadresseerd is en kan vertrouwelijke en/of

geheime gegevens bevatten. Elke herziening, verspreiding of ander gebruik van deze informatie is niet toegestaan zonder

voorafgaande toestemming van de afzender. Indien u deze informatie per ongeluk hebt ontvangen wordt u verzocht contact op te

nemen met de afzender en de informatie te verwijderen uit uw computer.

Van:BEd cincen.ni
Wanneer: 08:00 - 09:00 8 december 2022

Onderwerp: Taskforce Corona Opt-in
Locatie: Zoom

Beste Leden van de Taskforce Corona Opt-in,

Mede op verzoek van het Ministerie van VWS wil ik jullie graag uitnodigen voor een bijeenkomst van de Taskforce Corona Opt-in.

Twee zaken vragen om bespreking in de Taskforce, en mogelijk ook acties om het juiste gebruik (nogmaals) te benadrukken, en de

inzet te plegen om de STOP KNOP te effectueren.

IEEEVWS) schreef ter toelichting:
“Naar aanleiding van de cijfers die we kregen over het gebruik van de Corona Opt-in viel me op dat ik er geen goed overzicht

bij had van de ontwikkeling van het gebruik in de tijd, alsook geen goed beeld van hoe vaak van de Corona Opt-in gebruikt

wordt op HAP’s en SEH’s los van elkaar. Navraag daarnaar bij VZVZ leverde bijgesloten cijfers op (zie bijlage), die ik van

SRWERS an VZVZ kreeg eind september. Opvallend daarbij is de enorme toename van opvragingen bij de SEH’s sinds het

tweede kwartaal van ditjaar. Dit staat in schril contrast met de juist dalende ziekenhuisopnames. Hierop heb ik intern

verzocht dit nader uit te zoeken. Wat we tot nu toe hebben kunnen achterhalen is dat het erop lijkt dat de stijging

samenhangt met bovenmatig gebruik bij de Ziekenhuisgroep Twente (ZGT) in Almelo en Hengelo. Een medewerker van ZGT

gaf aan dat daar de Corona Opt-in sinds mei 2022 gebruikt wordt voor iedere patiént op de SEH, omdat dit helpt de druk

daar te verminderen en daarmee de zorg voor alle — ook Corona patiénten
— kan worden verbeterd. Of dit een eigen

impressie is van de medewerker of dat dit ZGT beleid is moet nog worden uitgezocht
— de cijfers wijzen in ieder geval

richting het laatste.

Dat lijkt me niet in lijn met de afspraken die we met de AP en elkaar hierover hebben gemaakt. We zullen de AP aan het

einde van dit kwartaal moeten berichten over het gebruik van de Corona Opt-in, en of nog steeds in lijn met de

voorwaarden van de gedoogconstructie wordt gehandeld. Om hier een duidelijk en eerlijk antwoord op te kunnen geven heb

ik een projectteam samengesteld om alle feiten ten aanzien van de verkregen cijfers en het gebruik
— in ieder geval in de

ZGT— op een rij te krijgen. We zullen bij VZVZ de cijfers nader gespecifieerd uitvragen, met NVZ de communicatie richting de

ziekenhuizen in beeld moeten brengen en bij — in ieder geval — ZGT nagaan hoe het gebruik daar is en welke protocollen
daar gelden. Het is belangrijk dat we de feiten goed op een rij krijgen, en transparant zijn naar de AP en Tweede Kamer. Die

zullen we zo snel mogelijk hierover moeten informeren.

De ontwikkeling onderstreept ook het belang van een goede inzet van de STOP KNOP. Voor de ontwikkeling en inzet ervan

heeft VWS een subsidie verstrekt. De besmettingscijfers tonen vooralsnog een gunstig verloop, maar zolang er

mogelijkheden zijn dat nieuwe varianten de kop op steken kunnen we nog niet spreken van een endemische situatie — de

voorwaarde voor het uitfaseren van de Corona Opt-in. Tegelijk onderstrepen de dalende cijfers het belang van het kunnen
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stopzetten van de maatregel nu de acute noodsituatie die het gebruik ervan rechtvaardigde dan kan ontbreken. Over zowel

de juiste implementatie van de STOP KNOP als het gebruik ervan maken we graag afspraken met de Taskforce.”

Vergaderdetails:

Graag horen we of je aanwezig kunt zijn en of je nog agendapunten ter bespreking wilt inbrengen.

Groet,

From:

Sent: Monday, November 28, 2022 10:13:04 AM (UTC) Coordinated Universal Time

; ICE ;EE; EEE
7 5.1.2e

Subject: Taskforce Corona Opt-in
When: Thursday, December 8, 2022 7:00 AM-8:00 AM.

Where: Zoom

Beste Leden van de Taskforce Corona Opt-in,

Mede op verzoek van het Ministerie van VWS wil ik jullie graag uitnodigen voor een bijeenkomst van de Taskforce Corona Opt-in.

Twee zaken vragen om bespreking in de Taskforce, en mogelijk ook acties om het juiste gebruik (nogmaals) te benadrukken, en de

inzet te plegen om de STOP KNOP te effectueren.

CER vs) schreef ter toelichting:

“Naar aanleiding van de cijfers die we kregen over het gebruik van de Corona Opt-in viel me op dat ik er geen goed overzicht

bij had van de ontwikkeling van het gebruik in de tijd, alsook geen goed beeld van hoe vaak van de Corona Opt-in gebruikt

wordt op HAP’s en SEH’s los van elkaar. Navraag daarnaar bij VZVZ leverde bijgesloten cijfers op (zie bijlage), die ik van

Danique van VZVZ kreeg eind september. Opvallend daarbij is de enorme toename van opvragingen bij de SEH’s sinds het

tweede kwartaal van dit jaar. Dit staat in schril contrast met de juist dalende ziekenhuisopnames. Hierop heb ik intern

verzocht dit nader uit te zoeken. Wat we tot nu toe hebben kunnen achterhalen is dat het erop lijkt dat de stijging

samenhangt met bovenmatig gebruik bij de Ziekenhuisgroep Twente (ZGT) in Almelo en Hengelo. Een medewerker van ZGT

gaf aan dat daar de Corona Opt-in sinds mei 2022 gebruikt wordt voor iedere patiént op de SEH, omdat dit helpt de druk

daar te verminderen en daarmee de zorg voor alle — ook Corona patiénten
— kan worden verbeterd. Of dit een eigen

impressie is van de medewerker of dat dit ZGT beleid is moet nog worden uitgezocht
— de cijfers wijzen in ieder geval

richting het laatste.

Dat lijkt me niet in lijn met de afspraken die we met de AP en elkaar hierover hebben gemaakt. We zullen de AP aan het

einde van dit kwartaal moeten berichten over het gebruik van de Corona Opt-in, en of nog steeds in lijn met de

voorwaarden van de gedoogconstructie wordt gehandeld. Om hier een duidelijk en eerlijk antwoord op te kunnen geven heb

ik een projectteam samengesteld om alle feiten ten aanzien van de verkregen cijfers en het gebruik — in ieder geval in de

ZGT— op een rij te krijgen. We zullen bij VZVZ de cijfers nader gespecifieerd uitvragen, met NVZ de communicatie richting de

ziekenhuizen in beeld moeten brengen en bij — in ieder geval — ZGT nagaan hoe het gebruik daar is en welke protocollen

daar gelden. Het is belangrijk dat we de feiten goed op een rij krijgen, en transparant zijn naar de AP en Tweede Kamer. Die

zullen we zo snel mogelijk hierover moeten informeren.

De ontwikkeling onderstreept ook het belang van een goede inzet van de STOP KNOP. Voor de ontwikkeling en inzet ervan

heeft VWS een subsidie verstrekt. De besmettingscijfers tonen vooralsnog een gunstig verloop, maar zalang er

mogelijkheden zijn dat nieuwe varianten de kop op steken kunnen we nog niet spreken van een endemische situatie — de

voorwaarde voor het uitfaseren van de Corona Opt-in. Tegelijk onderstrepen de dalende cijfers het belang van het kunnen

stopzetten van de maatregel nu de acute noaodsituatie die het gebruik ervan rechtvaardigde dan kan ontbreken. Over zowel

de juiste implementatie van de STOP KNOP als het gebruik ervan maken we graag afspraken met de Taskforce.”

Vergaderdetails:

Graag horen we of je aanwezig kunt zijn en of je nog agendapunten ter bespreking wilt inbrengen.

Groet,


